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Til Ordføraren Meland Kommune. 

  

Mjåtveitelvens foreining takkar for svara på våre spørsmål i spørjetimen 20. juni og 

synest mye var positivt. 

  

Invitasjon til å møte kommunen takkar me Ja til, me ser absolutt nytte av eit møte etter 

det som har skjedd i vår, og ønskjer det snarast råd, gjerne denne veka.  

Foreininga opplever å ha hatt god kontakt og samarbeid med kommunen, sjølv om ein av 

og til kunne ønskje sterkare tiltak og blitt halde betre informert. 

  

Tema me ser det viktig å ta opp på eit møte: 

  

- Ryddinga og reparasjon av  skader på reinseparken.  

  Det er positivt at kommunen har sett ein kort frist for dette. Men for oss er det vel så 

viktig at rydding og 

  reparasjon  skjer på ein slik måte at skadane ikkje blir enda større! 

- Program for utsetting av yngel. 

- Nyplanting av kantvegetasjon. 

- Framtida for Kloppedalsbekken. 

- Informasjon til grunneigarane, utbyggjarar, tomtekjøparar og befolkningen elles. 

  

Med helsing 

Leif Johnsen og Elzbieta Petelenz 

for  Mjåtveitelvens Forening. 

  

  


